
 
 

PROTOKOLL 
Styremøte i Tjølling Jeger- og Fiskerforening 

Møte nr. 2/24 
24. april 2024 kl. 18.00 – 20.00 

 
Til stede: Geir Uno, Marie, Bjørn, Oscar, Trond, Arne, Mads, Tirild, Adrian 
 
Ikke til stede:, Rolf Erling 
 
Referent: Trond K. Nerdal 
 
Møtested: Klubbhuset kl. 18.00 – 20.00 
 
AGENDA/REFERAT 
 
1. Politiattest for nye styremedlemmer 

Følge opp i henhold tidligere prosedyre (vedlegges). Ansvarlig Rolf Erling. 
2. Bookingsystemet for klubbhuset 

Det er mulighet for å benytte NJFF hjemmesidene våre til booking. Dette er testet og kan 
innføres for både klubbhuset og skytebanen. Vedtatt. 

3. Barne- og ungdomslederkonferanse i Alta i juni 
To representanter har mulighet til å reise. TJFF dekker kostnadene – vedtatt. 

4. Bruk av båten til Malmøya i skolesammenheng 
Formaliseres med en avtale med skolen – Geir Uno 

5. Båtplass i Ødegården 
Kan leies videre for ca. kr. 1.100 - vedtatt 

6. Feller 
Feller er innkjøpt til ungdomsgruppa og seniorgruppa, ref. forrige styremøte. 10 stk. type 
connibear 120 og 15 trapper 90. Seniorene kjøper inn egnede plater for å lage kasser. 

7. Videre samarbeidet med Tjodalyng barne- og ungdomsskole 
Orienteringssak; Leder vil sannsynligvis være opptatt med elever til Malmøya de aktuelle dagene. 
Dette må avklares og evt. om andre (f. eks. seniorgruppa) kan følge opp denne aktiviteten. 

8. Tilsynsmenn på Jakthytta og eventuelt Trabukthytta neste år 
Sannsynligvis så blir begge utleiehytter neste år. Styret stiller seg positivt til dette. 
Innkjøp i år er oppvaskmaskin og støvsuger som går som fratrekk på leieinntektene. 

9. Informasjon om leders ansettelse som assistent på Ra ungdomsskole 
Elevene er en ressurs som er tenkt til hjelp i bekkene. Skolebekken er et satsingsområde i 
forbundet som del av videre satsing på sjøørretriket. 

10. Fiske og kultiveringsgruppa 
Søknad er sendt til Statsforvalteren om å lage fangdammer i utløpet av Leirvollbekken og 
kultivere Herfellbekkene eller Holtanbekken. Bestilt 2600 svartorplanter og 200 rogn. Leveres 
som plugg. Et samarbeid med grunneierne Bjørn Uno/Skisakerbekken og Karine 
Huseby/Leirvollbekken og Guribekken. Utplanting tenkt med hjelp av elevene. 

11. Drone til rådyrkalver i slåtteeng 
Krever kurs, innmelding til Luftfartstilsynet og forsikring for å kunne fly.  
En drone med termisk koster fra kr. 75.000. 
Videre oppfølging: 
- Mulighet for å kjøpe brukt drone, pris? 
- Mulig støtte for kjøp av drone, Geir Uno sjekker 



 
- Felles kurs for interesserte førere  

12. ROV  
Seniorgruppa ønsker å undersøke mulighet for å investere i ROV for søk etter teiner. 
Styret er positiv, men ønsker mere informasjon og overslag over alle kostnader. 

13. Eventuelt 
 

- Tilbud til ungdomsgruppa som kan få kjøpt en GH14 med 9,9HK og henger for kr. 
5.000. Enstemmig vedtatt. 

- Leie av jaktterreng 
Fuglehundgruppa har forespurt om mandat til å inngå leie av jakt/trenings-terreng. 
Styret er positiv til dette og ber gruppa sette opp et konkret forslag til behandling. 

 

Neste styremøte: Onsdag 22. mai 2024 kl. 18.30 


